

《单词百科:sphenoid是什么意思?sphenoid怎么发音?sphenoid的解释和用法》

英语单词sphenoid是什么意思?sphenoid怎么读?sphenoid怎么发音?简答网为您整理了sphenoid的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



sphenoid怎么读

sphenoid的读音: ['sfi:n d]

sphenoid的意思

- 1、adj. 楔状的;
- 2、n. 楔状骨, 蝶骨;

sphenoid的相关词组

- 1、sphenoid bone 蝶骨;

sphenoid的近义词

- 1、sphenoid bone 蝶骨;

sphenoid的双语例句

- 1、Endoscopic surgery is valuable in treatment for benign disease of sphenoid sinus.

鼻内窥镜手术对治疗蝶窦良性占位性病变有显著的优越性.

- 2、Computed tomography and magnetic resonance imaging revealed paranasal sphenoid sinus mucocele.

接著患者开始觉得左眼视力逐渐模糊,四个月后检查时,患者左眼已无光感.

- 3、Results Cerebrospinal rhinorrhea 14 from ethmoid sinus, 2 from sphenoid sinus.

结果脑脊液漏14例位于筛窦, 2例位于蝶窦.

- 4、When disease involves the sphenoid sinus can be penetrated either intranasally or through the posterior ethmoid.

当病变累及蝶窦,可以经鼻内和后组筛窦进入蝶窦.

- 5、OBJECTIVE To improve the early diag-nosis and treatment of the isolated sphenoid sinus aspergilloma (ISSA).

目的提高对孤立性真菌球性蝶 窦炎 的认识,以期早期诊治.

- 6、Objective To explore microsurgical totalectomy experience promotion with medial sphenoid wing meningioma.

目的:分析探讨老年人用显微手术提高蝶骨嵴内侧型脑膜瘤的全切经验.

- 7、Pneumatization of the pterygoid process of the sphenoid bone.

气化的蝶骨翼的过程.

- 8、In addition, asymptomatic sphenoid sinusitis was diagnosed in 2 other patients.

另外, 有2例无症状的蝶窦炎.

- 9、Reviewclinical datas of 12 sphenoid sinus cyst patients under nasal endoscope

surgery.

方法回顾性分析12例经鼻内镜手术治疗的蝶窦囊肿患者的临床资料.

10、To explore diagnosis and reasonable remedy of sphenoid sinus cyst.

目的探讨蝶窦囊肿的诊断及合理的治疗方法.

11、Purpose : To study the diagnosis and surgical treatment of isolated sphenoid sinus neoplasms.

目的: 研究孤立性蝶窦肿瘤的诊断和治疗.

12、Conclusions: At present , endoscopic sphenoidotomy is the mainstay of treatment for isolated sphenoid sinusitis.

但有免疫缺陷疾病者,容易并发眼窝和颅内合并症,预后较差.

13、Methods: From 1986 to 1997, we came across 16 cases of isolated sphenoid sinusitis.

方法: 自1986年1997年间, 本科共经历16例临床诊断为孤立性蝶窦炎病例.

14、Objective : To correctly diagnose and treat sphenoid sinus disease.

目的: 提高孤立性蝶窦病变的诊断率和治疗率.

15、Objective : To report seldom symptoms of isolated sphenoid sinus reference.

目的: 报告孤立性蝶窦病变的罕见症状,以减少对该病的误诊.

以上是简答网为您整理的sphenoid怎么读的相关信息 , 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于sphenoid的

用法、sphenoid的释义、sphen

oid的相关详情请点击 : <https://dict.jiandongshicai.cn/sphenoid>